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Valtuutettu Hannu Peurasaari teki syksyllä 2022 aloitteen Kemin 
Valtakadun kävelyosuuden kehittämisestä. Yrittäjille järjestettiin syksyllä 
keskustelutilaisuus, jonka pohjalta elinvoimalautakunnalle vietiin esitys, 
jossa annettiin kolme vaihtoehtoa: kävelykatu säilyy entisellään, 
kävelykatua kehitetään toiminnallisuuden ja tapahtumien avulla tai 
kävelykatu avataan kokeiluluontoisesti ajoneuvoliikenteelle. 
Kaupunginvaltuuston päätös (12.12.2022 § 103 513/08.00.00/2022) oli, 
että kävelykadulle luodaan kehittämis-/rakentamissuunnitelma toukokuun 
2023 loppuun mennessä, joka voidaan toteuttaa lokakuun loppuun 2023 
mennessä. Yleisinä tavoitteina tulee olla pysyvä ratkaisu, joka on 
turvallinen, korkeatasoinen, vihreä ja viihtyisä ja joka tukee 
kaupunkikeskustan vetovoimaa. 
 
Toteutusaikataulu on muuttunut siten, että kävelykadulle on tehty 
suunnitelma, joka toteutetaan ympäristötoimialan toimesta v. 2024 aikana. 
Investoinnille on varattu 200 000 € (kaupunginvaltuusto 04.12.2023 § 116 
342/02.02.00/2023). Kävelykatua ei avata ajoneuvoliikenteelle 
Suunnitelmassa on huomioitu saatu palaute ja kuntalaisille tehdyn kyselyn 
tulokset lisäten kävelykatualueen houkuttavuutta tuomalla ympäristöön 
mm. vihreitä elementtejä ja parantamalla valaistusta. 
 
Oheismateriaalina ovat idea- ja rakennekuvat. 
 

Esittelijä Elinvoimajohtaja Kimmo Heikka  
 

Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 
 

Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 
 
 


